
Protokoll från Rådet För Funktionshinderfrågor (RÅFF) 

Styrelsemöte 2024-02-26 Tallåsenrummet Kl. 13.15 – 15.30 

Närvarande: 

Marie-Louise Hellström Ordförande 

Pia Ekqvist   Fub 

Ulla Lindberg  Reumatikerföreningen  

Anita Klaesson  Reumatikerföreningen Ersättare 

Elin Jonsson  Demensföreningen  

Agneta Carlsson  Demensföreningen Ersättare 

Birgit Persson  Diabetesföreningen 

Desiree Eriksson  DHR, RSMH 

 

Ordförande Marie-Louise Hellström öppnar mötet, hälsade alla välkomna och 

prickade av oss närvarande 

Till sekreterare valdes Torbjörn Åström 

Till protokolljusterare valdes Elin Jonsson 

§1 Föregående mötesprotokoll läses upp 

Dagordningen godkändes 

§2 Uppföljning av workshopen som välfärdstekniker Anna presenterade 2024-

01-22 ställer sig RÅFF positiv till 

§3 Marie-Louise presenterade hjälpmedel från SAM, som tillhandahåller 

hjälpmedel till flertalet olika funktionshinder, som finns på webben även en 

butik i Gamla Sjukhusområdet i Bollnäs 

§4 Kommundirektören Mikael Björk besöker oss, han presenterade att vi 

behöver bli bättre och billigare inom vården, stänga något äldreboende för att 

slippa onödiga ytor att värma upp, färre boende skulle möjliggöra bättre 

personaltäthet och få en bättre vårdkvalitet. 

Vi i kommunen blir allt äldre, det blir färre som jobbar och allt färre som betalar 

skatt. Arbetslösheten bland funktionshindrade ökar 

LSS håller sig inom budget 

Äldreomsorgen är för dyr. 

LSS nekas kontaktpersoner 

Agneta Carlsson tycker enhetscheferna på äldreboendena är för långt ifrån 

verkligheten och bör finnas på plats på boendena 



11 timmarslagen som införs kommer att bli stora problem i framtiden för 

verksamheterna om inte dispens medges 

§5 Detaljplanen Tälle 27:13 och 12:21, synpunkter från föreningarna har 

inkommit om anpassning för funktionshindrade, höjden på lådorna är inte bra, 

etc. 

§6 Övriga frågor 

Föreningarna presenterar vad som är på gång. 

Det har diskuterats vilka RÅFF ska tillhöra; Omsorgsnämnden eller 

Kommunstyrelsen?  

 

Vid protokollet  Torbjörn Åström  

Justerare  Elin Jonsson 

Ordförande  Marie-Louise Hellström 

   

   


